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§ 1 
Fastställa dagordning och dag för justering samt utse 
justerare  
  
  
Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 22 februari 2024 hade justerats den 23 februari 2024. 
Ordföranden tillkännagav att protokoll från dagens sammanträde 
skulle justeras den 22 mars 2024. Charlotta Schenholm utsågs att 
jämte ordförande justera protokollet. 
  
Den öppna delen av sammanträdet inleddes med en presentation om 
arbetet med studenter och elever med Kungsholmen som akademisk 
nod i äldreomsorgen. Karin Bern svarade för presentationen. 
Därefter hölls en öppen frågestund då besökare hade möjlighet att 
ställa frågor och framföra synpunkter till stadsdelsnämnden. 
 

Sida 3 (34)



Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 4 
Anmälan av medborgarförslag  

Beslut  
  

1. Medborgarförslag om skyltar vid parker och gångvägar 
 
Dnr KUNG 2024/93 
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnades till avdelningen 
för stadsutveckling för beredning. 
 
 
  

2. Medborgarförslag om plantering av växter vid Fridhemsplan 
 
Dnr KUNG 2024/99 
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnades till avdelningen 
för stadsutveckling för beredning. 
 
 
  

3. Medborgarförslag om utsiktstorn i Kronobergsparken 
 
Dnr KUNG 2024/107 
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnades till avdelningen 
för stadsutveckling för beredning. 
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§ 5 
Fördelning av föreningsbidrag 2024 och redovisning av 
föreningsbidrag 2023  
KUNG 2023/414 
 

Beslut  
  

1. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till fördelning av 
föreningsbidrag 2024. 
 
  

2. Nämnden godkänner förvaltningens redovisning av 
föreningsbidrag 2023 

 

Sammanfattning av ärendet  
  
I budget för 2024 har 600 000 kronor avsatts för bidrag till lokala 
föreningar och frivilligorganisationer som vänder sig till personer 
bosatta inom Kungsholmens stadsdelsnämndsområde. 
 
  

Jäv 
Johanna Karlsson (S) deltog inte i behandlingen av ärendet på grund 
av jäv. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/414-23 Fördelning av föreningsbidrag 2024 
samt redovisning av beviljade föreningsbidrag 2023 
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§ 6 
Upprustning av parkytor runt Tekniska nämndhuset  
KUNG 2023/381 
 

Beslut  
  
1. Stadsdelsnämnden godkänner programmet. 
  
2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att fatta 
beslut i genomförandeskedet inom godkänd budget för projektet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Renoveringen av Tekniska nämndhuset har pågått sedan 2018. 
Under 2024 genomförs de sista delarna och samtidigt ska 
parkytorna som vetter mot stranden, på baksidan av huset, 
återställas. Återställning och upprustning av parken genomförs i 
samverkan med fastighetskontoret. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/381-1 Genomförande av upprustning av 
parkytorna runt Tekniska Nämndhuset 

 KUNG 2023/381-2 ÖK genomförande finplanering Tekniska 
Nämndhuset 

 KUNG 2023/381-3 Översikt Upprustning av parkytor vid 
TNH 
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§ 7 
Boendeplan 2024-2034, bostad med särskild service SoL 
och LSS  
KUNG 2024/56 
 

Beslut  
  
Kungsholmens stadsdelsnämnd fastställer underlaget till den 
stadsövergripande boendeplanen för region innerstaden och 
överlämnar det till socialförvaltningen. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Region innerstaden, som består av stadsdelsförvaltningarna 
Kungsholmen, Norra innerstaden och Södermalm, har gjort en 
sammanställning av stadsdelsförvaltningarnas befintliga boenden, 
befintliga individuella avtal och uppskattat behov av boenden år 
2034. Sammanställningen levereras till socialförvaltningen som 
bidrag till stadens övergripande boendeplan. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/56-1 Boendeplan 2024-2034, boende med 
särskild service enligt SoL och LSS 

 KUNG 2024/56-2 Bilaga 1 Boendeplan region innerstaden 
2024-2034 

 1532842 Bilaga 2 ecxelformulär sammanslaget innerstaden 
 KUNG 2024/56-4 Bilaga 3 Vägledning boendeplan 2024 
 KUNG 2024/56-5 Bilaga 4 Befolkningsprognos_2023-2045 
 KUNG 2024/56-6 Bilaga 5 Swecos Prognos 

Socialförvaltningen 2023 
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§ 8 
Månadsrapport februari 2024  
KUNG 2024/8 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna månadsrapport i februari 
2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Ärendet syftar till att redovisa prognos för helårsutfall för 
Kungsholmens stadsdelsnämnd. Prognosen lämnas per 
verksamhetsområde. Sammantaget förväntas verksamheterna 
redovisa en budget i balans före och efter 
resultatöverföringar. Ekonomiskt bistånd prognostiserar ett 
underskott om 3,5 mnkr och övrig verksamhet ett överskott om 3,5 
mnkr. Övriga verksamheter prognostiserar i årets första prognos en 
budget i balans. Den mest svårbedömda kostnadsutvecklingen är 
behovet av försörjningsstöd och behovet av platser inom vård- och 
omsorgsboende som succesivt förväntas öka under året. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/8-1 Månadsrapport februari 
 KUNG 2024/8-2 Bilaga 1 Sjukfrånvaro januari 2024  
 KUNG 2024/8-2.1 Bilaga 2 Verksamhetsvolymer och 

statistik feb 2024 
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§ 9 
Enheternas verksamhetsplaner 2024  
KUNG 2024/61 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden lägger enheternas verksamhetsplaner för 2024 
till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Ärendet innehåller verksamhetsplaner från enheterna inom 
förskolan, socialtjänsten och äldreomsorgen. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/61-2 Enheternas verksamhetsplaner för 2024  
 KUNG 2024/61-3 Enheternas verksamhetsplaner 2024 - 

förskoleavdelningen 
 KUNG 2024/61-4 Enheternas verksamhetsplaner 2024 

socialtjänstavdelningen 
 KUNG 2024/61-5 Enheternas verksamhetsplaner- 

äldreomsorgsavdelningen 2024 
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§ 10 
Enheternas verksamhetsberättelser 2023  
KUNG 2024/3 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden lägger enheternas verksamhetsberättelser för 
2023 till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Ärendet innehåller verksamhetsberättelser för 2023 från enheterna 
inom förskola, socialtjänst och äldreomsorg. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/3-1 Enheternas verksamhetsberättelser 2023  
 KUNG 2024/3-2 Enheternas verksamhetsberättelser 2023 

Förskoleavdelningen 
 KUNG 2024/3-3 Enheternas verksamhetsberättelser 2023 

socialtjänstavdelningen 
 KUNG 2024/3-4 Enheternas verksamhetsberättelser 2023 

äldreomsorgsavdelningen 2023 
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§ 11 
Delegationsordning för Kungsholmens stadsdelsnämnd  
KUNG 2024/119 
 

Beslut  
  
1.      Kungsholmens stadsdelsnämnd fastställer 
delegationsordningen. 
  
2.      Stadsdelsnämnden delegerar samtliga beslut som delegeras till 
tjänsteperson, och som anges i den bilagda delegationsordningen, 
till förvaltningschef enligt 7 kap. 6 § kommunallagen. 
  
3.      Stadsdelsnämnden ger förvaltningschefen rätt att 
vidaredelegera ärendena till lägst den nivå som finns angiven i 
delegationsordningens kolumn ”Lägsta nivå”. 
  
4.      Beslut som delegeras ska anmälas i den ordning som anges i 
kolumnen ”Beslutsform” i delegationsordningen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Stadsdelsnämnden kan med stöd i kommunallagen uppdra åt 
presidiet, ett utskott, en ledamot, ersättare eller anställd att besluta 
på nämndens vägnar i ett visst ärende eller en viss grupp av 
ärenden. En ny lag om placering i skyddat boende börjar gälla den 1 
april 2024. Den nya lagen som stärker rättigheterna i skyddat 
boende innebär att delegationsordningen behöver kompletteras. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/119-1 Delegationsordning för Kungsholmens 
stadsdelsnämnd 

 1530248 Delegationsordningen 2024 
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§ 12 
Förordnande och delegation för ordförande i sociala 
delegationen och vissa tjänstepersoner  
KUNG 2024/120 
 

Beslut  
  

1.  Stadsdelsnämnden förordnar förutom stadsdelsnämndens 
ordförande Mårten Svensson Risdal (S) även Charlotta 
Schenholm (L) tillika första vice ordförande i 
stadsdelsnämnden, Johanna Karlsson (S) ordförande i 
stadsdelsnämndens sociala delegation och Lou-Ann Wejke 
Norberg (M) vice ordförande i stadsdelsnämndens sociala 
delegation rätt att fatta beslut 
 
- enligt 6 § LVU om omedelbart omhändertagande 
- enligt 6 a § LVU om omedelbart omhändertagande 
- enligt 11 § LVU om var och hur vården ska inledas 
- enligt 27 § LVU om tillfälligt flyttningsförbud 
- enligt 43 § 1 st 2 p LVU om begäran om handräckning av 
Polismyndigheten, och, i särskilda fall, Kriminalvården 
- enligt 13 § LVM om omedelbart omhändertagande 
- enligt 45 § LVM om begäran om handräckning av 
Polismyndigheten, och, i särskilda fall, Kriminalvården 
- enligt 4 kap 1 § lag om placering av barn i skyddat boende 
- enligt 5 kap 1 § lag om placering av barn i skyddat boende 
- enligt 5 kap 4 § lag om placering av barn i skyddat boende 
- enligt 8 kap 7 § lag om placering av barn i skyddat boende. 
 
 
2.  Stadsdelsnämnden delegerar till förutom 
stadsdelsnämndens ordförande Mårten Svensson Risdal (S) 
även Charlotta Schenholm (L) tillika första vice ordförande i 
stadsdelsnämnden, Johanna Karlsson (S) ordförande i 
stadsdelsnämndens sociala delegation och Lou-Ann Wejke 
Norberg (M) vice ordförande i stadsdelsnämndens sociala 
delegation rätt att fatta beslut 
 
- enligt 9 § LVU om upphörande av omedelbart 
omhändertagande 
- enligt 9 b § LVU om upphörande av omedelbart 
omhändertagande 
- enligt 30 § LVU om upphörande av tillfälligt 
flyttningsförbud 
- enligt 4 kap 8 § lag om placering av barn i skyddat boende. 
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3.  Stadsdelsnämnden förordnar t.f. enhetschef Petra Tietz, t.f. 
biträdande enhetschef Ulrika Anold, vik. biträdande 
enhetschef Agneta Heiroth Lindström samt socialsekreterarna 
Josefine Larsson, Emma Vikberg, Claudia Monti, Elin 
Nyberg och Malin Simonsson rätt att enligt 43 § 1 st 2 p LVU 
eller 8 kap 7 § lag om placering av barn i skyddat boende 
begära handräckning av Polismyndighet och, i särskilda fall, 
Kriminalvård. 
 
 
4.  Beslut som fattas genom förordnande och delegering 
anmäls till sociala delegationen vars protokoll anmäls till 
stadsdelsnämnden. 

 

Sammanfattning av ärendet  
  
Gällande beslut om förordnande och vidaredelegation enligt LVU 
och LVM behöver kompletteras med befogenhet enligt ny lag om 
placering av barn i skyddat boende. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/120-1 Förordnande och delegation för 
ordförande i sociala delegationen och vissa tjänstepersoner 
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§ 13 
Svar på skrivelse om öppna drogscener  
KUNG 2023/480 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Liberalerna, Moderaterna och Kristdemokraterna har i december 
2023 inkommit med en skrivelse gällande öppna drogscener. 
Stadsdelsförvaltningen arbetar aktivt med insatser för att öka 
tryggheten i stadsdelen och specifikt kring den öppna drogscenen. 
Detta sker främst genom samverkan med olika aktörer. 
 
  

Särskilda uttalanden 
  
Mårten Svensson Risdal m.fl. (S), Maria Ekberg (V) och Mats 
Hedman (MP) lämnade följande uttalande: 
  
Sedan majoriteten tog över styret av Kungsholmens stadsdelsnämnd 
har det blivit allt mer tydligt att den viktigaste frågan för den 
oppositionella högerkoalitionen M-L-KD är frågan om 
brottsligheten inom vårt stadsdelsområde. 
  
Det stämmer att vi har problem med olika typer av brottslighet – 
och i ett antal fall en tilltagande sådan, men ofta från låga nivåer. 
Det är dock majoritetens uppfattning att som politiskt 
förtroendevalda finns det är ett ansvar att framföra en 
samhällsanalys som är nyanserad – och därmed i samklang med 
verkligheten – än i breda penseldrag som bara består av svart och 
vitt. Majoriteten är av uppfattningen att samhällsanalyser av det 
senare slaget tenderar att skada tilltron till politiken och demokratin, 
i synnerhet då de inte är förankrade i fakta utan snarare är ett 
uttryck för en ideologisk känslobaserad övertygelse och med en 
förhoppning att däri finna politiskt stöd. 
  
Det har också blivit allt mer uppenbart att den oppositionella 
högerkoalitionens enda svar på den brottslighet vi har här inom vårt 
stadsdelsområde är fler ordningsvakter och fler 
övervakningskameror. Majoriteten är inte motståndare till att sådant 
behövs som en del i att förhindra och bekämpa brottslighet. Men vi 
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är samtidigt av övertygelsen att det blir för endimensionellt att tro 
att enbart fler ordningsmän på gator och torg och en större 
infrastruktur för övervakning av samhällsmedborgarna är en lösning 
på alla problem. 
  
Som ett led i detta har majoriteten i Stockholms stad lagt fram en 
trygghetsskapande satsning som rör sig brett över hela samhället. 
Det har handlat om fyra specifika områden. 
  
1. Förebyggande arbete som handlar om att sätta in tidigt stöd i 
föräldraskapet, samverkan mellan skola, socialtjänst och polis samt 
snabb hjälp till unga som riskerar att hamna i kriminalitet. 
  
2. Trygghetsinvesteringar i utomhusmiljö som bland annat 
innefattar övervakningskameror, men också bättre belysning och 
uppröjning av buskage. 
  
3. Kamp mot droger och organiserad kriminalitet genom att bland 
annat upptäcka och bekämpa välfärdsbrott som en källa för 
kriminella – och där vi på senare tid kunnat se hur privata aktörer 
inom välfärden fungerar som en inkomstkälla för den organiserade 
kriminaliteten. 
  
4. Fokus på mäns våld mot kvinnor genom en satsning på Bryt upp-
program, en översyn av reglerna för förtur i bostadsförmedlingen 
och att stärkt skydd och stöd till barn som bevittnar eller utsätts för 
våld i familjen. 
  
Det område som det har varit mycket fokus på gällande situationen 
på Kungsholmen har varit den drogscen som under de senaste åren 
utvecklats kring Fridhemsplan. Vad som vi dock kan konstatera 
utifrån de senaste uppgifterna är att expansionen av den här 
drogscenen är bruten och på kraftig tillbakagång. Det är ett resultat 
av majoritetens omläggning av den trygghetsskapande politiken i 
Stockholm under 2023, och i samverkan med förvaltningen inom 
Stockholms stad och dess olika stadsdelar. 
  
Vi har dock en nationell ekonomisk kris bland landets regioner, däri 
inkluderat Region Stockholm, och där regeringen inte tillfört de 
medel som behövs för att trygga vårdbehovet. Detta kan komma att 
leda till problem för psykiatrin, vilket i sin kommer spä på de 
problem som är kopplade till narkotikamissbruk. Här är dock den 
framtida utvecklingen oklar, och det ligger i majoritetens 
förhoppning att Region Stockholm ändå kommer kunna upprätthålla 
en god psykiatri trots regeringens bristande stöd. 
  
Den mest accelererade brottsligheten vi däremot har inom vårt 
stadsdelsområde – och som vi även ser på nationellt plan – är 
bedrägeriförsöken mot äldre och funktionsnedsatta. En förklaring 
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kring den här situationen får ses i en parallell utveckling av att 
invånarna inom stadsdelsområdet blir allt äldre samt att 
digitaliseringen av samhället delvis stängt gamla men också öppnat 
upp nya vägar för kriminell verksamhet. För att bekämpa detta finns 
där en samverkan mellan polisen och förvaltningen i att bland att 
öka medvetandet kring denna brottslighet, och det är viktigt att det 
samarbetet fortskrider och fördjupas. Majoriteten i 
stadsdelsnämnden är dock av uppfattningen att varken fler 
ordningsvakter eller fler övervakningskameror kommer att lösa den 
här brottsligheten. 
  
  
Henrik Sjölander m. fl. (M) och Charlotta Schenholm (L) lämnade 
följande gemensamma uttalande. Benjamin Jiang (KD) instämde i 
uttalandet i form av ersättaryttrande: 
  
I svaret till skrivelsen kan vi läsa att den geografiska arean för det 
område som klassificeras som öppen drogscen har minskat 
väsentligt sedan mätningen i slutet av 2023. Detta stämmer tyvärr 
inte. I den senaste klassificeringen från 2024 klassas fortfarande 
delar av Fleminggatan, Sankt Eriksgatan, Fridhemsgatan, 
Drottningholmsvägen och större delen av Sankt Göransgatan som 
öppen drogscen. Vi kan vidare konstatera att polisen dessutom i år 
har utökat den öppna drogscenen till att även omfatta en större del 
av Sankt Eriksområdet. Drogförsäljningen riktar sig där främst till 
patienter som går till metadonmottagningen i området. Utökningen 
av den öppna drogscenen innebär nu att ännu en av stadsdelens 
skolor, Sankt Eriks gymnasium, ligger i direkt anslutning till den 
öppna drogscenen. 
  
Kommunpolisen har vidare konstaterat att drogförsäljningen utgör 
ett stort problem inom och i närheten av SHIS-boendet i 
Stadshagen. Vi kan konstatera att denna bostadssociala resurs vars 
uppdrag är att erbjuda trygga genomgångsboenden för dem som har 
hamnat utanför bostadsmarknaden nu riskerar att istället bli en 
inkörsport till ett drogberoende. 
  
Det finns tyvärr också en stor risk att den öppna drogförsäljningen i 
området kommer att öka ytterligare framöver med anledning av 
Regionmajoritetens nedläggning av Prima Maria beroendeakut och 
att patienterna där kommer att hänvisas till beroendeakuten vid 
Sankt Göran. Kommunpolisen på Kungsholmen befarar att 
narkotikaförsäljningen i Sankt Göransområdet kommer att öka då 
fler langare kan lockas till området med tanke på det ökade 
patientantalet där framöver. 
  
Det är positivt att förvaltningen har flera olika parallella 
åtgärdspaket med syfte att den öppna drogscenen vid Fridhemsplan 
och Stadshagen på sikt ska kunna försvinna, såsom EST, 
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Kungsholmens trygghets- och säkerhetsråd, trygghetsvandringar, 
platssamverkan och platsaktivering. 
  
Dessa åtgärder är alla nödvändiga och positiva men, menar vi, 
tyvärr inte tillräckliga. För att motverka den öppna 
drogförsäljningen behöver vi från stadens sida stötta och hjälpa 
polisens arbete i denna ansträngda situation där en stor del av 
polisens resurser är riktade mot den pågående gängkonflikten. 
Polisen själva bekräftar att flera av de åtgärder som har planerats i 
området har inte kunnat genomföras på grund av resursbrist. 
  
Vi menar att trygghetskameror på utvalda platser samt kommunala 
ordningsvakter skulle utgöra ett viktigt komplement till att stötta 
polisens arbete mot den öppna drogscenen. Det är därför 
beklämmande att majoriteten i staden har minskat antalet 
ordningsvakter med två tredjedelar och i budgeten inte avsatt några 
reella medel för satsningar på trygghetskameror. Vi menar att vi nu 
är i ett läge där alla tänkbara åtgärder behöver sättas in för att 
förhindra den negativa utvecklingen som har skett i området. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/480-2 Svar på skrivelse om öppna drogscener 
 KUNG 2023/480-1 Skrivelse om öppna drogscener 
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§ 14 
Remiss om heltid som norm  
KUNG 2023/467 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Förvaltningen anser på det hela taget att ambitionen och intentionen 
om heltid som norm, enligt stadsledningskontorets tjut, både är 
relevant och bra. Förvaltningen ser samtidigt utmaningar i samband 
med förändringsprocess och implementering av heltid som norm i 
verksamheterna och i form av ökade kostnader. 
 
  

Förslag till beslut 
  
Ordförande Mårten Risdal m.fl. (S) föreslog att stadsdelsnämnden 
skulle besluta enligt förvaltningens förslag. Mårten Risdal m.fl. (S), 
Maria Ekberg (V) och Mats Hedman (MP) lämnade dessutom ett 
särskilt uttalande från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och 
Miljöpartiet. 
  
Henrik Sjölander m.fl. (M), Charlotta Schenholm (L) och Anette 
Nordvall (C) föreslog att nämnden skulle besluta enligt ett förslag 
från Moderaterna, Liberalerna och Centerpartiet. Benjamin Jiang 
(KD) instämde i förslaget i form av ersättaryttrande. 
 
  

Beslutsgång 
  
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Särskilt uttalande 
  
Mårten Risdal m.fl. (S), Maria Ekberg (V) och Mats Hedman (MP) 
lämnade följande särskilda uttalande: 
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Den svenska arbetsmarknaden är idag inte jämställd. Kvinnor tjänar 
generellt mindre och har sämre villkor än män. Under många år har 
löneskillnaderna i samhället minskat, men 2021 bröts den trenden 
och lönegapet mellan män och kvinnor ökade istället. Den här 
utvecklingen kan vi inte acceptera. 
  
Deltidsarbete är vanligare på områden som redan har lägre löner. 
Det gör att det blir ännu svårare att klara sig på sin lön och det är 
också vanligare med deltidsarbete i kvinnodominerade arbeten. Den 
här orättvisan är dessutom livslång eftersom den lägre lönen också 
ger en sämre pension. Arbetet med heltid som norm är därför ett 
viktigt jämställdhetsarbete. Trots att Stockholms stad i många år 
arbetat med att minimera deltidsanställningarna behöver mer göras.  
  
Budskapet från Sveriges kommuner och regioner är tydligt – 
välfärden behöver rekrytera tusentals nya medarbetare de närmaste 
åren, dels för att säkra kompetensförsörjningen och för att 
välfärdsbehovet ökar. Att säkra välfärdens kompetensförsörjning är 
kommuner och regioners viktigaste fråga att lösa. I en av SKR:s nio 
strategier för att möta kompetensutmaningen lyfts heltid som norm 
som en viktig åtgärd, samtidigt är det tydligt att arbetet med heltid 
som norm har gått alldeles för långsamt i staden. 
  
Det rödgröna styret tar ansvar för att både säkra välfärdens 
kompetensförsörjning och vara en attraktiv arbetsgivare som lockar 
fler personer att vilja arbeta inom stadens fantastiska verksamheter. 
  
Då det föreligger särskilda utmaningar lokalt på Kungsholmen 
krävs extra åtgärder och en hög ambitionsnivå för att nå målet även 
här hos oss. Det är glädjande att förvaltningen tar progressiva steg 
framåt och med starkare styrning ökar takten med att göra heltid 
som norm. 
  
Vi ser fram emot att vår stadsdel följer stadens tempo i strävan mot 
heltid som norm. 
  

Reservation 
  
Henrik Sjölander m.fl. (M), Charlotta Schenholm (L) och Anette 
Nordvall (C) reserverade sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. Benjamin Jiang (KD) instämde i reservationen i form av 
ersättaryttrande. 
  
1. Att delvis godkänna förslaget till beslut. 
2. Att avstyrka förslaget om att alla tjänster som utannonseras ska 
som norm vara på heltid 
3. Att därutöver anföra följande 
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Stadens förmåga att attrahera och behålla kompetent och skicklig 
personal är avgörande för kvalitén i den välfärd och service som 
erbjuds stockholmarna. Vi instämmer i att goda anställningsvillkor 
är en viktig del i arbetet med att stärka staden som arbetsgivare och 
här kan heltid som norm spela en betydelsefull roll. En norm kring 
heltidsanställningar är i stor utsträckning positiv men det finns 
problem att ta hänsyn till i implementeringen av förslaget. 
Vi vill framförallt lyfta att det finns de som vill söka deltidstjänster 
och som med nuvarande förslag riskerar att inte söka utannonserade 
tjänster. 
  
Stadsdelsförvaltningen konstaterar att förslagen kommer att 
innebära ekonomiska konsekvenser i form av ökade kostnader på 
kort sikt. Dessa behöver hanteras inom ram – även kostnader som 
kan uppstå på längre sikt kommer att behöva hanteras inom ram. 
Givet att personalkostnader utgör en stor del av stadens kostnader är 
det av stor vikt att kostnadsutvecklingen och verksamheters 
dimensionering bevakas noggrant för att undvika svårigheter att 
hålla budget. 
  
Vi vill också framhålla att heltid som norm inte får innebära ett 
förbud mot deltid framgent, vilket initiativärendet antyder. En norm 
tillåter undantag och stadens personalpolitik måste tillåta viss 
flexibilitet, dels utifrån verksamheternas skiftande behov men också 
utifrån arbetstagares behov. Det är också viktigt att tjänster som i 
praktiken utgör deltid inte blir artificiella heltidstjänster till följd av 
politiska beslut. Vi ser en risk i att rekryteringar som hade kunnat 
bidra positivt till en verksamhets kvalitet uteblir om inga 
deltidsanställningar ska kunna göras efter 1 juli 2024. Normen om 
heltid ska vara just en norm och vi motsätter oss därför ska-krav om 
att inga deltidsanställningar ska kunna göras från och med nämnda 
datum. 
  
Redan i dag, för staden som helhet, har cirka 91 procent av 
medarbetarna tillsvidareanställning på heltid. Vi anser att förslaget 
om att alla tjänster som annonseras ska som norm vara heltid utgör 
politisk detaljstyrning. Det är vår mening att annonser för vakanser 
och lediga tjänster ska utformas verksamhetsnära och ge en 
rättvisande bild av tjänstens karaktär och omfattning. Det finns en 
risk i att missvisande annonser påverkar förtroendet för staden som 
arbetsgivare och att söktrycket till lediga tjänster minskar. Vi kan 
inte nog understryka vikten av att utvärdera konsekvenserna av 
detta beslut för stockholmarna, arbetstagarna, verksamheterna och 
huruvida heltid som norm faktiskt leder till bättre kommunal service 
och nöjdare medarbetare. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/467-2 Heltid som norm - svar på remiss 
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 KUNG 2023/467-1.1 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande: KS 
2023/1139 Tjänsteutlåtande 
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§ 15 
Stockholms stads program för idrott, motion och 
friluftsliv 2024-2028  
KUNG 2024/11 
 

Beslut  
  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Syftet med programmet är att ge vägledning i prioriteringar och 
strategier för att stimulera fler stockholmare till fysisk aktivitet. 
Förvaltningen anser att arbetet med folkhälsa och fysisk aktivitet 
genomsyrar stadsdelsnämndens samtliga verksamhetsområden och 
ser att förvaltningen i hög grad arbetar med de utpekade uppdrag 
som tillskrivs stadsdelsnämnderna. 
 

Förslag till beslut 
  
Ordförande Mårten Risdal m.fl. (S) föreslog att stadsdelsnämnden 
skulle besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Anette Nordvall (C), Henrik Sjölander m.fl. (M) och Charlotta 
Schenholm (L) föreslog att nämnden skulle besluta enligt ett förslag 
från Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna. 
  

Beslutsgång 
  
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
  
Anette Nordvall (C), Henrik Sjölander m.fl. (M) och Charlotta 
Schenholm (L) reserverade sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
  

1. Att i första hand återremittera programmet. 
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2. Att i andra hand avslå förslaget till Stockholms stads 
program för idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 
  

3. Att därutöver anföra 
  

Centerpartiet, (Moderaterna och Liberalerna) anser att Stockholms 
stads program för idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 har för 
många brister i både framtagandet av programmet samt i 
programmets innehåll. Vi yrkar i första hand på att programmet 
återremitteras till idrottsförvaltningen i syfte att återkomma med ett 
mer genomarbetat program i samverkan med idrottsrörelsen med 
tydliga tillvägagångssätt för att mäta och följa upp de utsatta målen. 
Ett bearbetat program ska sedan godkännas av idrottsnämnden och 
skickas till kommunstyrelsen för vidare hantering. De huvudsakliga 
förändringarna vi önskar se i sak redovisas nedan. 
 
Den rödgröna majoriteten har hanterat processen kring 
framtagandet av programmet på ett undermåligt sätt. Ingen 
förankring skedde med oppositionen innan programmet togs fram, 
men vi förväntas utan vidare godkänna programmet i nämnden. Det 
är naturligtvis oacceptabelt, inte minst för att det finns vissa centrala 
delar som vi helt saknar i föreliggande förslag till program. Jämfört 
med när det tidigare programmet togs fram så har även inhämtandet 
av synpunkter från relevanta aktörer, såväl interna som externa, 
varit bristfälligt. När det förra programmet togs fram så remitterades 
det ut brett inom staden via kommunstyrelsen, innan det lades fram 
för antagande i kommunfullmäktige. En sådan bred remissrunda är 
helt nödvändig inom ramen för ett centralt styrdokument där ett 
flertal av stadens nämnder och bolagsstyrelser förväntas vara 
medansvariga i olika delar. Vi har därför inget annat val än att kräva 
att programmet återremitteras till idrottsförvaltningen för att 
kompletteras i enlighet med nedan, samt att idrottsnämnden i nästa 
skede beslutar att lämna över programmet till kommunstyrelsen för 
stadsintern remittering och vidare hantering. 
  
Programmet ska givetvis hålla sig på en övergripande nivå som 
styrdokument, likväl finns det väldigt många exempel där begrepp 
som ”strategi”, ”insatser”, ”tillräcklig utsträckning”, ”samverkan” 
och ”skapa möjligheter” nämns utan ett enda ord om vad detta 
egentligen innebär. Det vore önskvärt med någon form av vidare 
konkretisering. Det läggs också fram vissa påstående som sanningar 
utan vare sig källhänvisning eller belagd statistik. Det borde 
åtgärdas. 
  
Ett program som utgår och ger direktiv till idrotten och friluftslivet i 
Stockholm måste tas fram tillsammans med stockholmsidrotten och 
dess aktörer inom friluftslivet. Det är våra förbund och föreningar 
som kan sin verksamhet bäst och vet vilka de största utmaningarna 
är. Under den grönblå majoriteten var det här en av våra viktigaste 

Sida 23 (34)



 
 

Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

prioriteringar, att idrotten i Stockholm ska vara med och styra våra 
inriktningar och mål. Precis som vi gjorde vid framtagandet av 
Strategi för idrottsanläggningar 2022-2026. Det här programmet har 
haft ett alldeles för bristfälligt samarbete och dialog med vår 
idrottsverksamhet. 
  
Den absolut största utmaningen för idrotten och möjligheten till 
rörelse och motion för stockholmarna är bristen på 
idrottsanläggningar. Vi har barn som står i kö för att börja på sin 
favoritsport men där våra föreningar inte har möjlighet att ta emot 
fler medlemmar på grund av bristen på tider. Det framgår inte i 
programmet att det är anläggningsbristen som är den största 
utmaningen för stockholmsidrotten och därför missar man ett av 
våra huvudmål, att få till fler tider och platser för idrott och rörelse. 
Fokusområde 1 - En aktiv skola bör kompletteras med att alla 
idrottslokaler vid stadens grundskolor ska vara öppna och 
tillgängliga för idrottsföreningar att nyttja utanför skoltid. 
Idrottsnämnden, utbildningsnämnden och Skolfastigheter i 
Stockholm AB har ett gemensamt ansvar för detta, vilket behöver 
kompletteras med under ansvarsfördelningen. 
  
För att fler ska ha råd att träna och att ingen ska behöva välja bort 
idrotten på grund av extra avgifter när det inte är säsong, därför 
gäller nolltaxa på stadens anläggningar. När fler barn och unga får 
möjlighet att idrotta på flera av våra uteanläggningar även under 
vinterhalvåret så kan vi avlasta inomhushallarna och på så vis även 
nyttja våra anläggningar mer effektivt. 
  
Programmet saknar också en tydlig ansvarsfördelning, ansvar för 
uppföljning och tillämpningsanvisningar och tydliga indikatorer 
vilket gör att det inte går att följa upp. Med många ansvarstagare 
måste detta vara kristallklart för att veta men som ska göra vad, om 
insatser genomförts och vilken effekt de haft. Det tidigare 
programmet innehöll tydligare skrivningar om ansvar än detta men 
precis på samma sätt gick det inte att utvärdera/följa upp. På den 
workshop som hölls med nämnden för ca två år sedan inför arbetet 
med detta program var det den främsta kritiken på det då liggande 
programmet. Ett program som ska främja rörelse måste vara tydligt 
mätbart. 
  
Vi önskar även att man ändrade åldern på den prioriterade 
målgruppen ”socialekonomisk status” från 13-20 år till 7-20 år. Vi 
vet av erfarenhet att barn dras in i kriminella gäng tidigt i livet. Vi 
tror därför att 13 år är alldeles för sent att börja prioritera. Överallt 
annars talar man om vikten av tidiga insatser, det bör även gälla 
inom idrotten. Om vi ska göra insatser för att hålla våra barn borta 
från kriminalitet genom ett aktivt idrottsliv så måste vi börja 
tidigare, något som dessutom faktiskt fungerar för vårt föreningsliv 
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då det ligger inom deras vanliga verksamhet. 
  
  
Flera insatser som beskrivs i programmet är kortsiktiga och har en 
motverkande effekt för föreningslivet att kunna utvecklas. Insatser 
och stöd måste utgå ifrån idrottens egenvärden, inte idrottens 
mervärden för att kunna få den effekt politiken vill uppnå, det vill 
säga att barn inte ska rekryteras till kriminella nätverk, generera en 
bättre folkhälsa och ge bättre skolresultat. Idrotten får en väldigt 
felaktig ansvarsroll när det i programmet bland annat står att 
organiserad motion och idrott kan bidra till stadens arbete med att 
förebygga mäns våld mot kvinnor. Barn och unga idrottar och 
engagerar sig i en förening för att de tycker att det är kul, inget 
annat. Dessa delar i programmet behöver omarbetas i grunden så att 
det tydligt framgår vilka delar av samhället som bär ansvar för vilka 
uppgifter. 
  
  
Vi vet hur viktigt förenings- och ledarutbildning är för en hållbar 
och långsiktig verksamhet ändå föreslås insatser som endast kan 
genomföras av  antingen endast mycket stora föreningar med 
anställd personal eller aktörer specialiserade på bidragsverksamhet. 
Detta är kortsiktigt då inga lokala organisationer, varken i skola 
eller i stadsdel, bildas och i värsta fall motverkas. 
  
  
I programmet använder man andel som nyckeltal istället för antal 
vid jämställdhetsmätningen på våra idrottsplatser. Detta tycker vi är 
fel då det viktiga måste vara att antalet tjejer ökar på våra 
idrottsanläggningar och i föreningslivet istället för andelen. Om det 
är andelen som man utgår från skulle det kunna vara positivt i 
jämställdhetssynpunkt om antalet killar minskade på en 
idrottsanläggning, för då ökar andelen tjejer (dock inte antalet). 
Stadens mål ska inte kunna vara att färre killar idrottar. Vårt mål 
måste vara att både antalet killar och framförallt antalet tjejer ska 
öka inom idrott och friluftsliv. Skrivningarna om jämställdhet är 
överlag alldeles för otydliga i programmet och behöver utvecklas 
mer för att ge effekt. 
  
Stadens berörda nämnder ska ha ett välutvecklat samarbete med 
externa aktörer vid nyproduktion och ombyggnad, exempelvis 
genom att tillsammans med berörda nämnder pröva möjligheterna 
att fler idrottsanläggningar byggs och drivs av fristående aktörer 
samt att eventuellt överlåta anläggningar med större 
reinvesteringsbehov till externa aktörer. Anläggningsbristen är en 
av idrottens största utmaningar, men vi konstaterar att förslaget till 
program helt saknar en beskrivning av anläggningsbehovet och 
samarbete med externa aktörer. Detta trots att staden har ett 
gällande program för detta – Strategi för idrottsanläggningar 2022-
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2026. Idrottsprogrammet behöver kompletteras i detta avseende, 
under Fokusområde 3 - Anläggningar och ytor som främjar rörelse. 
Avslutningsvis anser vi att namnet på programmet bör ändras till 
”Ett Stockholm där alla som vill kan röra på sig”. Nuvarande 
namnförslag leder tankarna in på att staden vill tvinga alla att röra 
på sig, det ska naturligtvis vara upp till var och en. Motsvarande 
justering behöver då göras även i brödtexten. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/11-2 Program för idrott, motion och friluftsliv - 
remissvar 

 KUNG 2024/11-1.1 Bilaga - Stockholms stads program för 
idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 
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§ 16 
Remiss om serveringstillstånd för Bar Schiacciate  
KUNG 2024/101 
 

Beslut  
  
Kungsholmens stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som remissvar. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Baserat på verksamhetens inriktning, det geografiska läget och den 
angivna serveringstiden gör förvaltningen bedömningen att det inte 
föreligger någon risk att sociala olägenheter eller andra olägenheter 
skulle uppstå med serveringstillstånd. Förvaltningen har ingen 
kännedom om att det förekommer problem i restaurangens 
närområde. Förvaltningen har därmed inga invändningar mot att 
Bar Schiacciate beviljas serveringstillstånd. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/101-2 Svar på remiss om serveringstillstånd 
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§ 17 
Verksamheternas patientsäkerhetsberättelser  
KUNG 2024/111 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden lade patientsäkerhetsberättelserna för 2023 till 
handlingarna. 
 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2024/111-6 Patientsäkerhetsberättelse Sankt Erik 
2023  

 KUNG 2024/111-5 Solbacken Patientsäkerhetsberättelse 
2023 och patientsäkerhetsplan för 2024  

 KUNG 2024/111-1 Patientsäkerhetsberättelse Fridhemmet 
Servicehus 2023  

 KUNG 2024/111-2 Patientsäkerhetsberättelse för Pilträdets 
servicehus 2023  

 KUNG 2024/111-4 Alströmerhemmet 
Patientsäkerhetsberättelse 2023  

 KUNG 2024/111-7 Serafens Patientsäkerhetsberättelse 2023 
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§ 18 
Anmälan av delegationsbeslut  
  
Beslut 2024-02-15 av avdelningschef om svar på remiss om 
bygglov, dnr KUNG 2024/85. 
  
Beslut 2024-03-07 av avdelningschef att inte lämna ut allmän 
handling, dnr KUNG 2024/113. 
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§ 19 
Anmälan av balanslista  
  
Anmälan av balanslista för mars 2024. 
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§ 20 
Anmälan av pensionärsrådets protokoll  
  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2024-03-
18. 
 

Sida 31 (34)



Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 21 
Anmälan av förvaltningsgruppens protokoll  
  
Anmälan av protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 
2024-03-14. 
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§ 22 
Stadsdelsnämndens frågor och skrivelser  
  

 Skrivelse från Anette Nordvall (C) om 
patientsäkerhetsberättelser, KUNG 2024/160. 
Stadsdelsnämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen 
för beredning. 
 
  

 Skrivelse från Charlotta Schenholm (L) och Henrik 
Sjölander m.fl. (M) om drogkontroller av anställda, KUNG 
2024/161. Benjamin Jiang instämde i skrivelsen i form av 
ersättaryttrande. Stadsdelsnämnden överlämnade skrivelsen 
till förvaltningen för beredning. 
 
  

 Skrivelse från Henrik Sjölander m.fl. (M) och Charlotta 
Schenholm (L) om beroendeakuten vid Sankt Göran, KUNG 
2024/162. Benjamin Jiang instämde i skrivelsen i form av 
ersättaryttrande. Stadsdelsnämnden överlämnade skrivelsen 
till förvaltningen för beredning. 
 
  

 Skrivelse från Liliane Åkerlund (SD) om utegym och 
lekplatser på Lilla Essingen, KUNG 2024/163. 
Stadsdelsnämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen 
för beredning. 
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§ 23 
Information från stadsdelsförvaltningen  
  
Pål Tennek informerade om resultatet från årets medarbetarenkät, 
AMI 85. 
  
 

Sida 34 (34)


	bdb6cdaf-7897-4dbc-bd12-0e921f8f6f3e.docx
	Protokoll 4/2024
	fört vid Kungsholmens stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen den 21 mars 2024 kl. 18:00-20:00, Stadsarkivet , Kungsklippan 6


	6a378982-457e-4f90-9bc4-73b67835b925.docx
	§ 1 Fastställa dagordning och dag för justering samt utse justerare

	faf9db97-cac2-4f52-8a23-7ea423a8d328.docx
	§ 4 Anmälan av medborgarförslag
	Beslut

	5f9e7054-4fea-4672-b9a4-daa6c5bb7265.docx
	§ 5 Fördelning av föreningsbidrag 2024 och redovisning av föreningsbidrag 2023
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Jäv
	Handlingar i ärendet

	2b340afe-2326-4ca3-a91e-03cfb29550c1.docx
	§ 6 Upprustning av parkytor runt Tekniska nämndhuset
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	9f8a7f6d-c5f3-41d5-8eda-fa8fb67a578d.docx
	§ 7 Boendeplan 2024-2034, bostad med särskild service SoL och LSS
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	c1f7da4e-2ecb-4dda-95a5-8c7fd1ddcaae.docx
	§ 8 Månadsrapport februari 2024
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	e378ac45-ca3f-484b-aab8-3d2e62b5f411.docx
	§ 9 Enheternas verksamhetsplaner 2024
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	33d5b3c8-e3a9-4311-a6da-08d6225b0f0f.docx
	§ 10 Enheternas verksamhetsberättelser 2023
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	322af6b9-3e33-48ba-8536-cb21ca086283.docx
	§ 11 Delegationsordning för Kungsholmens stadsdelsnämnd
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	8c02afef-3edb-4c65-ae90-75d7cd68f618.docx
	§ 12 Förordnande och delegation för ordförande i sociala delegationen och vissa tjänstepersoner
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	b5b363c1-f49b-4a2d-84b4-25b51cf5704c.docx
	§ 13 Svar på skrivelse om öppna drogscener
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Särskilda uttalanden
	Handlingar i ärendet

	a3b33b81-c92b-4671-96a2-38c10c58ab5e.docx
	§ 14 Remiss om heltid som norm
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Särskilt uttalande
	Reservation
	Handlingar i ärendet

	fdfaedbf-e96b-4b7d-85c1-3b5217af11d1.docx
	§ 15 Stockholms stads program för idrott, motion och friluftsliv 2024-2028
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Förslag till beslut
	Beslutsgång
	Reservation
	Handlingar i ärendet

	44b8ed98-9976-4085-adbe-7cfc01393b38.docx
	§ 16 Remiss om serveringstillstånd för Bar Schiacciate
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet

	adce2c98-db23-4876-b025-b3c2e7ed6763.docx
	§ 17 Verksamheternas patientsäkerhetsberättelser
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	6d1c0130-1162-4968-94fe-3f503055a5ce.docx
	§ 18 Anmälan av delegationsbeslut

	067da3fe-20e0-4cce-8c44-7d723e43f24d.docx
	§ 19 Anmälan av balanslista

	0856a7aa-ab2d-431f-840e-9708a5c6ca57.docx
	§ 20 Anmälan av pensionärsrådets protokoll

	51bf5bc9-682b-48f8-9834-3cb0cb606dd1.docx
	§ 21 Anmälan av förvaltningsgruppens protokoll

	fd02092c-5d08-4945-b23c-7a6432bb224b.docx
	§ 22 Stadsdelsnämndens frågor och skrivelser

	13e322c7-cd79-4553-a28f-aa13b36f7063.docx
	§ 23 Information från stadsdelsförvaltningen


